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Από το υπ’ αριθ. 15/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 536/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση απόφασης Δ.Σ. σχετικά με εισήγηση 
Σ.Σ. της 8ης Συνοικίας για μετατόπιση 
περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή. 

 
       Σήμερα 12 Ιουλίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-7-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Χ. Ντόβας Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος  
4. Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
5. Ν. Κεχαγιόγλου Η. Σοφιανίδης  
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   -------- 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Γ. Τροχόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

528/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι. Κουρουζίδης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Μ. 
Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση του 2ου θέματος της 
ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος.  

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Α. Δελαβερίδης 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2004 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 539/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
  

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Α. Τσιάρας 
26. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-7-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που  έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 60/2004 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου καθορίστηκε να τοποθετηθεί το περίπτερο της Αγγελικής Γκαϊτατζή 
στην οδό Ανοίξεως και  συγκεκριμένα στο πεζοδρόμιο μπροστά από τον Κήπο που 
συνορεύει  με το Κάστρο. 
 Με την από 5-7-2004 αίτησή της η παραπάνω ενδιαφερόμενη ζητά τη 
μεταφορά του περιπτέρου της στην οδό  Σταδίου στη γωνία του Πολυκλαδικού 
Λυκείου. 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο με την  αριθ. 488/91  απόφασή του μεταβίβασε την 
αρμοδιότητα τοποθέτησης περιπτέρου στα συνοικιακά συμβούλια του Δήμου. 
 Το 8ο Συνοικιακά Συμβούλιο με το από 6-7-2004  έγγραφό του συμφωνεί να 
τοποθετηθεί το περίπτερο στην προτεινόμενη περιοχή από την ενδιαφερόμενη. 
 Με την από 6-7-2004 τεχνική έκθεσή της η τεχνική υπηρεσία του Δήμου μας 
αναφέρει ότι μετά από αυτοψία που έκανε ο αρμόδιος υπάλληλος μπορεί να 
τοποθετηθεί το περίπτερο επί της οδού Σταδίου, στο πεζοδρόμιο, που βρίσκεται 
μπροστά στα Πολυκλαδικά και σε απόσταση 10 μ. από την  γωνία της οδού 
Αριάδνης. 
 Το πλάτος του πεζοδρομίου είναι 3 μ. Το  περίπτερο θα τοποθετηθεί σε 
απόσταση 0,50 μ. από την άκρη του κρασπέδου και θα αφήσει 1,20 μ. ελεύθερο χώρο 
από την περίφραξη των Σχολείων.  
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν. 1043/1980 «Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας,  εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος  διά εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργανισμών 
Κοινής Ωφέλειας Έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως του δικαιούχου αυτού δι’ 
ητιολογημένης αποφάσεως των κατά το άρθρο 18 αρμοδίων οργάνων. Η τοιαύτη 
μετατόπιση γίνεται εγγύς της παλαιάς θέσεως λαμβανομένης υπόψιν και της 
αποδοτικότητας της νέας τοιαύτης, ως και των γειτνιαζόντων περιπτέρων. 
 Εις περίπτωσιν αυτεπαγγέλτου μετατοπίσεως τούτου, η σχετική δαπάνη ως 
και η αποκατάσταση της λειτουργίας του περιπτέρου βαρύνει τον υπέρ ου η 
μετατόπισης». 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος : Το  περίπτερο μπήκε όπως μπήκε στην οδό Ανοίξεως, τελικά 
δέχεται η δικαιούχος της άδειας να πάει απέναντι  από τα ΤΕΕ και στην οδό Σταδίου 
& Αριάδνης στην Δυτική  παράκαμψη. Απέναντι από την είσοδο των ΤΕΕ. 
 Πρόεδρος:Ερωτήσεις. 
 Παπαστεργίου :Ο δρόμος κύριε Δήμαρχε είναι ταχείας κυκλοφορίας. 
Απέναντι ακριβώς υπάρχουν παιδιά που ενδεχόμενα φεύγουν από το προαύλειο να 
πάνε να ψωνίσουν στο περίπτερο. Δεν είναι επικίνδυνο αυτό; 
 Δήμαρχος:Είναι επικίνδυνο, τα παιδιά δεν πρέπει να βγαίνουν έξω. Να 
κλειδώνουν οι πόρτες ώστε να προφυλάσσονται. 
 Πρόεδρος:Αν είναι επικίνδυνο ή όχι εσείς οι αρμόδιοι καθηγητές θα βρείτε 
την λύση. 
 Δελαβερίδης:Εγώ μία πρόταση θα κάνω κύριε πρόεδρε. Να το βάλουμε πάνω 
σε ρόδες το περίπτερο σαν τον φούρνο του Χότζα ώστε όταν μας λένε να πάμε σε 
άλλο μέρος να το πάμε εκεί με τις ρόδες να μην έχουμε πρόβλημα γιατί ξέρετε όπως 



το περίπτερο Τσαχουρίδη το περίπτερο αυτό συνέχεια αυτά έχουμε δεν έχουμε και 
άλλα θέματα έτσι; 
 Ουσουλτζόγλου:Θέλω να επισημάνω αυτό. Ότι είναι επικίνδυνο αυτό το 
σημείο. Ακριβώς γιατί τα παιδιά ξέρουμε πως περπατούν ξέρουμε πως δεν κοιτούν 
δεξιά-αριστερά, θα βγαίνουν με φόρα, ο δρόμος είναι ταχείας κυκλοφορίας. Πήγα και 
εχθές το απόγευμα να το δω, έχω ένα σφίξιμο μέσα μου, όταν το είδα 
προβληματίσθηκα.  
 Δηλαδή είναι μισό μέτρο μπροστά  ο ένας να σκουντήξει τον άλλον να κάνουν 
λίγη πλάκα, είναι επικίνδυνο. Τώρα βέβαια εμείς δεν διαφωνούμε με τις αποφάσεις  
των συνοικιακών. Ίσως  θα έπρεπε να το  αναπέμψουμε. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με τη μετατόπιση του περιπτέρου της 
Αγγελικής Γκαϊτατζή στο σημείο που προτείνει η αρμόδια υπηρεσία του Δήμου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 7 σύμβουλοι:  

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. 
Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-7-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Την από 5-7-2004 αίτηση της Αγγελικής Γκαϊτατζή, με την οποία ζητάει τη 
μετατόπιση του περιπτέρου της από την οδό Ανοίξεως, στην οδό Σταδίου και στη 
γωνία του Πολυκλαδικού Λυκείου. 
3.- Την υπ’ αριθ. 488/1991 προγενέστερη απόφασή του «περί μεταβίβασης 
αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ.». 
4.- Το από 6-7-2004 έγγραφο του 8ου Συνοικιακού Συμβουλίου, με το οποίο μας 
γνωρίζει ότι με απόφασή του εισηγείται τη μετατόπιση του περιπτέρου της Αγγελικής 
Γκαϊτατζή, από τη θέση που βρίσκεται τώρα, στην οδό Σταδίου και στη γωνία που 
βρίσκονται τα Τ.Ε.Ε. (πρώην Πολυκλαδικά Λύκεια). 
5.- Την από 6-7-2004 τεχνική έκθεση της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου, με την 
οποία προτείνει ως κατάλληλη θέση τοποθέτησης του παραπάνω περιπτέρου το 
πεζοδρόμιο επί της οδού Σταδίου σε απόσταση 10μ. από τη συμβολή της με την οδό 
Αριάδνης μπροστά από τα Τ.Ε.Ε. (Πολυκλαδικά Λύκεια).  
6.- Ότι δίκαιο και σωστό είναι να μετατοπισθεί το περίπτερο της ενδιαφερόμενης στη 
θέση που προτείνει η αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 
7.- Την ανάγκη ανάκλησης της υπ’ αριθ. 60/2004 προγενέστερης  απόφασή του λόγω 
του καθορισμού τοποθέτησης του παραπάνω περιπτέρου σε νέα θέση. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 171 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) ως και αυτές του άρθρου 
10 του Ν.1416/84. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία       
 

Α) Αποδέχεται την από 6-7-2004 απόφαση του Σ.Σ. της 8ης Συνοικίας, με την 
οποία αυτό εισηγείται τη μετατόπιση του περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή, από 
τη θέση που βρίσκεται σήμερα, στην οδό Σταδίου και στο σημείο που βρίσκεται σε 
απόσταση 10μ. από τη συμβολή της με την οδό Αριάδνης στο πεζοδρόμιο μπροστά 



από τα Τ.Ε.Ε. (πρώην Πολυκλαδικά Λύκεια), όπως υποδεικνύεται και από την 
τεχνική υπηρεσία του Δήμου. 
 Το ακριβές σημείο τοποθέτησης του παραπάνω περιπτέρου θα υποδειχθεί από 
την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 
 Β) Ανακαλεί την με αριθ. 60/2004 απόφασή του. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  536/ 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ.  Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-7-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


